
 

Protokół nr XVII/2020 
 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  24 czerwca 2020 roku godz. 1400 -  1555                

w Hali widowiskowo – sportowej w Poniecu. 

___________________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XVII Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych, a w ich imieniu : 

   

 Burmistrza Ponieca       Jacka Widyńskiego 

 Pracowników Urzędu Miejskiego     

 Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

 Sołtysów  

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami  na XVII Sesję,  zwrócił się z pytaniem do radnych o uwagi do 

porządku obrad  XVII Sesji Rady Miejskiej.   

 
Burmistrz Ponieca Jacek Widyński zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym                       

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował:  

- wprowadzenie do porządku obrad punktu:  

 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

 

Rada Miejska w głosowaniu w obecności 14 radnych jednomyślnie ustaliła następujący  

porządek obrad XVII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                     

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji z działalności zakładu budżetowego i jednostek gminy Poniec, 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                        

nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2020, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec oraz aktualności miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie gminy Poniec, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz ENEA Oświetlenie Sp. z o.o., 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz ENEA Operator Sp. z o.o.,  

10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej                 

w Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej                        

w Poniecu, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2020/2021, 

13. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej, 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

15. Wolne wnioski i zapytania, 

16. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Przewodniczący  Rady  Jerzy Kusz   stwierdził, że dzisiejsza sesja ma charakter szczególny, 

ponieważ ocenia sprawozdanie z wykonanie budżetu gminy za 2019  rok i  udziela z tego 

tytułu absolutorium Burmistrzowi  Ponieca. Zostanie przedstawiony Raport o Stanie Gminy 

Poniec, odbędzie się również debata nad raportem oraz głosowanie w sprawie udzielenia 

wotum zaufania Burmistrzowi Ponieca.  

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                        

z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  
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Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Brak 

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji z działalności zakładu budżetowego i jednostek gminy 

Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Dyrektora GCK w Poniecu o przedstawienie 
informacji na temat funkcjonowania zakładu. 
 
Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Poniecu przedstawił informacje na temat 
funkcjonowania zakładu. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za wnikliwe i szczegółowe udzielenie 
informacji. Następnie zwrócił się z prośbą do Prezesa OSiR w Poniecu o przedstawienie 
informacji na temat funkcjonowania zakładu.  
 
Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu przedstawił informacje na temat 
funkcjonowania zakładu.  
(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za wnikliwe i szczegółowe udzielenie 
informacji. Następnie zwrócił się z prośbą do Kierownika GZWiK w Poniecu o przedstawienie 
informacji na temat funkcjonowania zakładu.  
 
Kierownik Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Poniecu przedstawił informacje 
na temat funkcjonowania zakładu.  
(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za przedstawione informacje oraz dokonał 
otwarcia dyskusji. 
 

Radni przyjęli obie informację bez uwag – temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 
posiedzeniu komisji. 
 

Pkt 5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                     

nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 

Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska  przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XVII/142/2020 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu  nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 

2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2020-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec na rok 2020.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XVII/143/2020 

w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2020. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



 5 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań                                       

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec oraz aktualności 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie gminy 

Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                           

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                   

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                      

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVII/144/2020 

w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Poniec oraz aktualności miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na terenie gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Oświetlenie Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                           

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę o 

przedstawienie projektu uchwały. 
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Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVII/145/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA 

Oświetlenie Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                           

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVII/146/2020 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA 

Oświetlenie Sp. z o.o., 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                           

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVII/147/2020 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej                        

w Poniecu. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Kierownik OPS Hannę Konieczną                                        

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska   przedstawiła  projekt  uchwały                    

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVII/148/2020 

w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2020/2021. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił  Zastępcę Burmistrza Eugeniusza Nowaka                           

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza Ponieca Eugeniusz Nowak przedstawił projekt uchwały wraz                                          

z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XVII/149/2020 

w sprawie określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  13.  Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38 

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołów z XVI Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XVI Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Nie wpłynęły. 

 

Pkt  15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Brak 

 

Pkt 16. Zakończenie. 
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XVII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1555 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

Protokółował                                                                            Przewodniczący  Rady 

Jakub Naskrętski                                                                                Jerzy  Kusz 

 

 

 

 

 


